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Zápis ze schůze výboru KCHČF 

dne 24. listopadu 2023 
konané prostřednictvím videokonference pomocí programu  

Microsoft Teams 

Z průběhu schůze nebyl pořizován záznam 
Přítomní:  
Členové výboru: 
Tinka, Brziak, Rataj, Matějáková, Dočkalová, Rébová, střídavě se připojoval Havlát, 
 
Členové DR: 
Štarman,  
 
Hosté: Horová, 
Omluveni: Suchánek, Oplt, Uchytil 
Neomluveni: nikdo 
 

1. Zahájení (Tinka) 

Předseda klubu přivítal přítomné na první videokonferenční schůzi v novém složení výboru a 
vyzval k případné konstruktivní diskuzi, Rataj upozornil na omezené časové možnosti jeho 
verze programu (1 hodina) a vyzval přítomné, aby se po vypršení časového limitu přihlásili na 
stejném odkazu. 
 

2. Kontrola zápisu ze dne 15. 9. 2023 (Rataj) 

K zápisu ze schůze 15.9. 2023 byly uplatněny připomínky, ke správné formulaci jmen 
zahraničních rozhodčích, správně se jedná o pány Dugoviče a Knappa ze SROV. Dále bylo 
v jednom případě uvedeno špatně jméno pana Mgr. Kupece (nikoliv Kubece) – vše v zápise 
opraveno. 
 
 3. Kontrola plnění úkolů z minulého jednání + výsledky provedených jednání 

(Rataj-Tinka) 

- Prověření zadávání CACT u p. Veleby – zajistí Tinka – zajištěno , prověří předseda ČMKJ 
- Informace o zjištění nesouladu PP a čipu na výstavě na Konopišti – pes, resp. fena 
nepřipuštěna na výstavu. Vše vyřízeno na PK došlo k záměně při předávání štěňat vše uvedeno 
do souladu. Mgr. Rataj upozornil, že dotyčná fena absolvovala na Severní Moravě několikery 
zkoušky, které mala zapsány v PP pod jiným čipem. Nutno dbát zvýšené pozornosti při 
zkouškách. 
- Plná moc pro organizátory Světového poháru (Kupec a Štarman) připravit k předání na 
únorovou schůzi výboru. 
 
 

4. Informace o korespondenčním hlasování (Rataj) 

Korespondenční hlasování, vyjma přijetí nových členů, která eviduje matrikářka, nebylo. 
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5. Informace o hospodaření klubu včetně informací o možném úročení (Rébová) 

Ekonomka klubu informovala výbor o současné ekonomické situaci klubu podle již zaslaného 
materiálu (příloha 1). 
Pokladna: 13.600,- Kč 
Na hlavním účtu je částka 259.266,35 Kč 

I. Spořící účet 308.507,33 
I.         Termínovaný vklad 10.368,27 

II. Termínovaný vklad 308.142,68 
Celkové finanční prostředky klubu 899.884,63 Kč (zahrnují i průběžné příjmy z úroků, které 
budou celkově zúčtovány k 31.12.2023) 
Za rok 2023     hospodaření + 166.751 Kč oproti plánu. 
Příjmy: Plán 374.000    skutečnost 436.092             rozdíl: + 62.092 
Výdaje: Plán 409.000   skutečnost 304.341             rozdíl: - 104.659 
 
Dále ekonomka žádá: 

- Do 20.12. zaslání účtenek na rok 2023 k proplacení 
- Plánování výdajů a příjmů na rok 2024 – dodat vstupy za svěřené oblasti do 

31.12.2023 
PO diskuzi domluveno vypovězení termínované vkladu , kde je nyní částka 10.368,27 Kč 
 
Na únorové výborové bude k dispozici finální  stav hospodaření za rok 2023 a bude schválen 
návrh rozpočtu na rok 2024. 
 

 
6. Informace o stavu členské základny k 24. 11. 2023, (Dočkalová) 

Viz přiložená písemná zpráva o stavu členské základny (příloha zápisu č. 2) 
Celkem 776 členů v roce 2023 (+ 7 od 1.1. 2024) 
Členství podle poboček: 
JM 181, StČ 148, VČ 141, JČ 91, SM 87, SvČ 64, ZČ 49. 
Eviduje členy, kteří mají zaplaceno až od 1.1. 2024 (7 členů = 2 JM, 2 Stč, 2, 2 Svč, 1 ZČ) 
Následně se rozvinula diskuze k účasti v pohárech (exteriér a výkon). Po diskuzi dospěl výbor 
k závěru, že je to obdobné jako s vlastnictvím psa. Do poháru mohu hlásit psa jen za tu bobu, 
co psa vlastním. Hlásím-li psa do poháru, mohu ho hlásit pouze v době, kdy jej vlastním a kdy 
jsem členem klubu. Není tedy možné přihlásit se za člena v lednu 2024 a hlásit psa do poháru 
za rok 2023. Tedy v roce, kdy se chci účastnit poháru musí být pes v mém vlastnictví a zároveň 
musím být nejméně v tom roce členem klubu (mít zaplaceno členství na celý kalendářní rok). 

 

7. Klubové zkoušky a soutěže 2022 (včetně pohárů), hodnocení výcvikového roku 

(Suchánek) 
Viz rozeslaná a přiložená písemná zpráva výcvikáře. Výcvikář omluven úmrtí předsedy 
mysliveckého spolku a zajišťování pohřbu. 
 
 8. Příprava Zpravodaje č.1/2024 
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Úvodník Brziak 
Příspěvky do 31.12. 2023, 
Bude rozeslán seznam článků, kdo co dále zajistí (bude jako příloha 3). 
Rataj informoval, že hodlá napsat pozvánku pro Středočeskou pobočku 
Koncem ledna 2024 se předpokládá rozeslání. 
 
 9. Informace z chovatelské rady (Havlát, Hermann) 

 hodnocení výstav a výběrů do chovu 2023, počet chovných psů + fen 
Vzhledem k momentálnímu nepřipojení Ing Havláta informoval Pavel Herman o tom, že do 
současné doby nedostal vyhodnocení OLV ZČ pobočky 
Nutno zasílat včas 
 

10. Projednání plánu schůzí na r. 2024  

Plán schůzí výboru KCHČF pro rok 2024 
1. schůze v neděli 11. 2. 2024 Motorest Rytířsko – na D1 – zajistí Tinka- zajištěno 
2. schůze v neděli 19. 5. 2024 – Motorest Rytířsko – na D1 – zajistí Tinka - zajištěno  

3. schůze v pátek při MDrK 6. 9. 2024 – místo bude upřesněno – zajistí Sobolík 
4. schůze v pátek 22. 11. 2024 videokonference, zajistí Rataj 
 
Při té příležitosti informoval předseda Tinka, že pro rok 2024 by mělo být 6 českých fousků 
v nominaci na MRK. 
 
 11. Informace o databázi (Rataj, Matějáková) 

 
Mgr. Rataj informoval o zpracování smluv na vytvoření databáze psů.  
Ing. Matějáková předvedla funkcionality databáze, místo pro databázi bude vytvořeno u 
Larga. 
Databáze bude prezentována na chovatelské radě a podle rozhodnutí a doporučení chovatelské 
rady bude databáze modifikována. 
Informace o možné výstavě v rámci oblastní výstavy v Buchlovicích v roce 2025 
 

12. Zprávy členů výboru, kronikářka, mez. sekretář (včetně již proběhlých akcí) 

Pavel Herman – nic 
Iveta Dočkalová – Nic 
Jana Rébová  - nic 
Jaroslav Havlát – bude pokles vrhů Stč pobočka pouze 7 a pokles je i v ostatních 

pobočkách 
Jaroslav Rataj – informoval o nesouhlasu se smlouvou s ČMKJ – zaslal s připomínkami 

na ČMKJ – zatím bez reakce; 
- - Informoval o návrhu nového zákona o myslivosti 

Brziak – cesťáky na soutěže – bude se řešit v únoru při normální schůzi 
Matějáková – objedná materiál na příští rok  

  informovala o možnosti kalendářů 
  Štarman – informoval o sponzorovi na tisk na SP 
 Neradilová – přednesla návrh na trička pro účastníky – výborem odsouhlaseno 
 Horová – ZČ pobočka žádá jarní OLV v termínu 26.4. 2024 – výbor souhlasí 
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13. Informace z Dozorčí rady 

 Nebyly kontrola bude provedena do příští VS. 
 
14. Diskuse a různé 

Diskuze probíhala k jednotlivým bodům. 
 
15. Závěr   

 
 
Příští schůze výboru dne 11. února 2024 – Motorest Rytířsko zajistí Tinka - zajioštěno. 
 
 
Zapsal Mgr. Rataj                                                            Ověřil:            Josef Tinka 
 
                                                                                                                Petr Brziak 


